
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 137 (Alm. del), som Folke-
tingets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 24. november 2006 
 

Spørgsmål 137: 
"Ministeren bedes overbringe komplet postliste over henvendelser vedrø-

rende ventetider på strålebehandling, samt referat af de henvendelser, der 

måtte have påpeget det problematiske i ventetiderne." 

 

Svar: 
Der er ikke i udvalgets spørgsmål foretaget en tidsmæssig afgrænsning. 

 

Jeg kan oplyse, at det vil kræve et betydeligt arbejde at identificere, gen-

nemgå og lave referat af alle ministeriets henvendelser om strålebehand-

ling. 

 

Jeg skal derfor bede udvalget om at præcisere spørgsmålet, såfremt man 

ønsker at fastholde det.  
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